

PVC快速卷门 PVC A级

| | |
|------|--------------------------------|
| 产品名称 | PVC快速卷门 PVC A级 |
| 公司名称 | 昆山市德瑞物流设备制造有限公司 |
| 价格 | 18000.00/樘 |
| 规格参数 | 帘片材质:PVC 安全等级:A级 品牌:DORY |
| 公司地址 | 昆山开发区黑龙江中路289号 |
| 联系电话 | 86 0512 57368950 13806263070 |

产品详情

| | | | |
|------|------|--------|------------------|
| 帘片材质 | PVC | 安全等级 | A级 |
| 品牌 | DORY | 门框最大尺寸 | 6000*6000 (mm) |
| 开关类型 | 快速 | | |

快速卷门fast acting doors

快速门由德瑞公司引进荷兰先进技术生产制作，除了高效运行、快速反应以迎合物料和部件进出速度的需求外还具有保温、防虫、防风、防尘、隔音和采光等多项功能，广泛应用于食品、化学、纺织、电子，汽车工业、精密机械和物流仓储等多种场所。

dory ' s high speed door contains the advanced technology introduced from holland.besides fast acting, quick response, and safety, the function of heat preservation, day lighting, insect-proof, sound and dust insulation enables the door a good behavior in food, chemistry, fabric, electronics, automobile, and precision mechanism factories.

高速开启关闭

采用进口或国产名牌高速电机，三相380v, 50 hz,功率为0.55~3.0kw,开启和关闭速度可达到0.6~1.2米/秒

high speed

the speed can reach 0.6~1.0 m/second, which makes logistic paths meet the requirement of relative hermetic seal to the maximum extent while being frequently used.

尺寸和材料

比利时进口高密度聚酯门帘，多种色彩可供选择，国际色卡ral5007, ral2004, ral1023为标准色，透明pvc可视窗安全美观。最大尺寸dw x dh: 6000 mm x 6000 mm

size and material

door leaf is made of high quality polyester fiber imported from belgium, with international standard color ral5007, ral2004, ral1023. maximum size can reach 6m x 6 m.

安全性能

先进的控制方式在快速和安全之间寻找到了平衡。按钮、拉绳、遥控、电磁环、红外和无限雷达提供了快捷便利的多种选择，而底部光电保护，警示闪光灯确保人员车辆通行安全。

safe operation

the advanced control mode balances speediness and safety. for personnel safety, all types of high speed doors has a built-in sensor in bottom sealing to stop and reverse the door at slightest contact or detect with an obstacle.

选择多样性

基于不同的使用环境，客户不同的使用要求，多款快速门可供选择，不同透明程度以及不同的抗风压标准等，专业的德瑞服务人士会协助您作出最合适的选择。

multiple choices

to meet different application requirements, dory provides multi-choice of transparency and wind pressure resistance level. professionals will help you make choice.

密封和轨道

门体底端弹性的pvc基布，与地面紧密结合，两侧密封毛刷，减少噪音和加强密封效果，门轨采用高强度6063抗氧化亚光银白工业铝合金型材，美观耐用。

sealing and tracks

the door is equipped with stretchable pvc in the bottom to closely joint the ground, plus two-sizes sealing brush, ensures effective sealing and sound insulation. door columns are made of high strength anti-oxidation aluminum profile.

其他特殊性能和技术参数：

other index

抗风载荷：55牛顿、平方米wind resistance pressure: 55nt/m²

温度范围：-20c~+60ctemperature: -20c ~ + 60c

计数器：标准counter: standard

自修复：标准self repair: standard